

Trip to Europe through Croatia

If you're about to make the trip to Europe through Croatia please read here. beware of minefields!

More barbed wire set up by the Hungarian authorities on the border with Serbia, in order to put an end to the flow of refugees to Europe through its territory

Budapest says it will refuse to accept asylum seekers coming from Serbia, which previously did not seek refuge in neighboring countries to southern Hungary.

He says spokesman Hungarian government spokesman Sultan Kovacs, who examined the procedures in Rusky border region: today we have witnessed an uninterrupted flow of people crossed the border in an irregular manner, and it comes to about ten thousand people in one day ... It is clear that the Hungarian position is to restore Europe for its ability to protect its borders

Hungary has passed a law providing for the punishment of every person who crosses the Hungarian border illegally penalty of up to three years, without exception, even for children.

The Hungarian government says it is certain that refugees and migrants would respond to their descendants, in accordance with the rule of international law, they says

الألغام حقول من حذار . هنا قراءة يرجى كرواتيا عبر أوروبا إلى بالرحلة القيام ان وشك على أنت إذا

... رياهنغا إلى لاتعبروا

تدقق حد وضع بهدف ، صربيا مع حدودها على المجرية السلطات أقامتها الشائكة الأسلاك من مزيد أراضيها عبر أوروبا إلى اللاجئين

اللجوء يطلبوا لم والذي ، صربيا من الوافدين اللجوء طالبي قبول سترفض إنها يودابست وتقول المجر لجنوب المجاورة الدول في سابقا

روسكي منطقة في الاجراءات عاين الذي كوفاكس سلطان المجرية الحكومة باسم متحدثال ويقول الأمر ويتعلق ، نظامية غير بطريقتة الحدود عبروا لأناس متواصلات تدققا شهدنا اليوم : الحدودية أوروبا استعادة في يتمثل المجري الموقف أن الواضح من ... واحد يوم في شخص آلاف عشرة بنحو حدودها حماية على لقدرتها

قانوني غير بشكل المجرية الحدود يجتاز شخص كل معاقبة على ينص قانون المجر أصدرت وقد للأطفال حتى استثناء دون سنوات ثلاث إلى تصل بعقوبة .

مع يتوافق بما ، أعقابهم على سيردون والمهاجرين اللاجئين أن المؤكد من إنه المجرية الحكومة وتقول قولها حد على ي الدول القانون حكم